
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 05-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-05-07  § 47 – 57 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Gunilla Hedin, Janne Flodin,  Kjell Johansson, 

Annika Rolfsson 
  

  Ansvarig 
 
§ 47 Öppnande 
 
§ 48 Dagordning 
 
§ 49 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 50 Ekonomi 
 

Flera lag behöver protokollsutdrag för lagkonto: 
Tar fram uppgifter till nästa styrelsemöte. 

 
JANNE 
 
 
 

§ 51 Bingotillstånd 
2014 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Beslut om att föreningen ansöker om tillstånd för bingospel 2014 
till ett belopp av 1 700 000kronor enmiljonsjuhundratusen kronor. 
Till föreningens kontaktperson utsågs Jan Flodin 

KALLE 

§ 52 Fotboll  Damlaget har fått frågan angående skötsel/översyn av 
motionsspår i Diseröd. Med tanke på att de kommer att ersättas 
med 8000 kronor så förväntar vi oss att de lägger sitt arbete 
utöver arbetsdagen. 
 
Samarbete med annan klubb diskuterades återigen. Vi ligger lågt 
för tillfället. 

 
 
 
 
 
KALLE 

§ 53 Kansli info  Ramp: Arbetet med rampen har startat. Vi beräknar att den 
kommer att vara färdig i tid till jubileumet. 
 
Blomkrukor: Fördes en diskussion om blomkrukor. Vi försöker att 
få tag på ”lite” mindre krukor än de vi blivit erbjudna. Annika kollar 
av. 
 

JANNE 
 
 
ANNIKA 
 
 



Janne skall träffa ALC i ytterligare ett möte där tänkbar kandidat 
för arbetsträning skall diskuteras. 
 
Taket på stora lokalen diskuterades. Thomas presenterade lite 
olika förslag,  både utförande och kostnadsmässigt. Thomas 
jobbar vidare. Annika pratar med Plåtslagare för priside. 
 
Inge Pettersson gammal ordförande, och aktiv i föreningen under 
många år har begravts. Romelanda UF skickade blomster. Det 
har skänkts pengar till Inges minne.  
 
Vi beslutade att en dag i veckan under sommarlovet ge de 
spontanspelande ungdomarna ett mellanmål. 
 
 

 
 
 
 
THOMAS 
ANNIKA 
 
 
JANNE 
 
 
JANNE 
 
 
 

§ 54 Jubilemsarr. 
 
 

Arbetsgruppen för 65-årsdagen träffas kontinuerligt och arbetet 
går framåt. 
 

 
 
 
 

§ 55 Övriga frågor Kalle informerade från idrottsrådet och bingoalliansen. 
 
Beslut togs att köpa in ny röjsåg. 
 
Styrelsen beslutade om att klubben måste göra en brandöversyn. 
 
Annika informerade om lite problem med skolan och förvaring av 
barngymnastikens utrustning. Kalle tar en diskussion med skolans 
nya rektor i samband med att vi vill ha ett möte för ett bättre 
samarbete.. iden med fotboll i skolan. 
 

 
 
JANNE 
 
 
 
KALLE 

§ 56 Nästa möte Nästa möte måndag 10/6 klockan 18:30. 
 

 

§ 57 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
 
 
   
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Janne Flodin 
Ordförande   Sekreterare  


